
 
 

REFERAT 
ORSTAD FAU 

 
 
Når: Tysdag 17.1 kl.17.30.  
 
Stad: Personalrommet, Orstad skule. 
 
Til stades: Anja, Benedicte, Marit, Helen, Kristian, Tor Åge, Kamilla. 
Forfall: Atle. 
 

Sak Referat 
1. Godkjenning av referat frå møtet 26.10.2022. 

Godkjent. 
2. Status frå skulen + OLS frå førre møte til no. 

Rektor:  
- Slit med sjukefråvær. Langtidsfråvær, i tillegg til vanlege kortidsfråvær. Har 

tilgang til ein del vikarar, rett nok ikkje kvalifiserte (viser til sak 4). 
Utfordring med å få tak i nok kvalifiserte pedagogar per no, men er 
hovudutlysinga for neste skuleår ute, og håpar på kvalifiserte søkarar til 
neste år.  

- OLS à også fråvær her. Auka behov i Klepp kommune. Utfordring med 
plass.  

3. Oppfølgingssak, 6/26.10.2022: Status kleskode, jf. skulereglementet i Klepp 
kommune. 
Rektor:  

- Har følgt opp: Skulen har ikkje mandat til å legge seg opp i kleskoden, jf. 
skulereglementet.  

4. Oppfølgingssak, 7/26.10.22: Status vikarsituasjon.  
- Viser til sak 2.  

5. Oppfølgingssak, 9/26.10.22: Refleksaksjon. 
- Samlar inn refleksar ila. våren, køyrer refleksaksjon etter haustferien.  
- Sandnes sparebank/SR-bank/Lyse spirer à FAU søker.   
- Skriv ein felles søknad som leggast med.  

6. Innmeldt sak: Pengebruk vedr. FN-kafeen.  
- Følger opp før sommaren à skal vere greit for alle og det skal ikkje bli eit 

økonomisk press.  
7. Situasjonen for skulebygget etter budsjettforslaget i kommunen.  

- Rektor gjer greie for status her à utgreiinga viser til ulike moglegheiter 
her: Rehabilitering, nybygg eller andre alternativ. Saka skal opp politisk, 
forhåpentlegvis til våren.  

- Uteområdet à det ligg utstyr som skulen har fått, som ikkje er montert. 
Kommunen skal vere på saka, men det tar tid.  



- FAU har laga eit skriv tidlegare, som er sendt av garde til kommunen. Vi 
bør sende nytt skriv. Rektor hentar fram dei gamle søknadane og 
teikningane, som vi brukar som utgangspunkt.   

8. Møteplan for våren.  
Tysdag 21.3 og 6.6 

9. Eventuelt:  
1. Leksehjelp:  
- Viser til sak frå 7/26.10.22: Skal ikkje vere leksehjelp i timane. No er det 

meldt inn dokumentasjon på at dette skjer. Rektor skal følge opp saka. 
Viktig at føresette tek kontakt med skulen, og også melder til FAU dersom 
dette skjer. FAU følger opp.  

Neste 
møte 

Tysdag 21.3.  

 
 
 
 
 


